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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat

Se traspasa 
RESTAURANTE-PIZZERÍA 

EN CoRNELLà. 

Local de 250m2 
700€/mes alquiler en 

funcionamiento.

Tel: 609 16 99 03

Distribuït a:

· Ajuntaments
· Mercats municipals
· Administracions de loteries
· Fleques
· Bencineres
· Centres comercials
· Botigues d'alimentació
· Fruiteries
· Cafeteries
· Bars
· Restaurants
· Estancs
· Resta de comerços    
de les principals zones    
comercials de cada    
població

ANUNCIA'T EN 
AQUEST DIARI 

des de 60€/mes
Telèfon:  615 87 33 44

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como empresa constructora de 
referencia, gracias a su alto grado de profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES

MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 

PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO

SOCIETATmés noticies...
El barri de Vista 
Alegre tindrà el 
tercer ambulatori de 
Castelldefels

El Mercat Centre-La 
Muntanyeta de Sant 
Boi serà reformat i 
ampliat

El viaducte de l’AVE de 
Sant Joan Despí serà un 
gran mural artístic

Torna a créixer el 
trànsit de passatgers a 
l'Aeroport de Barcelona-
el Prat al febrer

El parc del Roserar de 
Sant Feliu de Llobregat 
estrena nova imatge

Es presenta el nou 
model d’autobús 
elèctric per a l’àmbit 
metropolità

ZONA DEL LECTOR
Obrim aquesta secció als nostres 
lectors per donar-los l'oportunitat 
de comunicar les seves queixes o 
opinions, sempre que siguin res-
pectuoses. En elles han de constar 
les següents dades:

Nom i cognoms, adreça i telèfon 
o mail (aquestes últimes dades 
no es publicaran amb l'escrit, 
sent únicament identificatius a 
efectes legals).

També pots signar amb 
pseudònim i recorda que el text 
no ha de superar les 20 línies.

Totes les dades personals que 
ens enviïs seran tractats segons 
la *LOPD. LA *PREMSA DEL 
*BAIX pot no compartir les 
opinions dels nostres lectors i es 
reserva el dret de no publicació.

correu: c/Tomás Bretón, 31 

08850 -Esplugues de Llobregat

Envia'ns fotografies amb una 
petita descripció del que 
creguis que pot canviar a la teva 
ciutat. En elles has d'incloure 
el lloc i la data, al costat de les 
teves dades personals.

mail:
mail@lapremsadelbaix.és

Hola, sóc una veïna del barri de 
Mas d'en Gall ( Esparreguera ). Es-
tem farts del menyspreu per part 
de l'Ajuntament d'Esparreguera . 
Segons el senyor alcalde, som un 
barri d'Esparreguera, com qualse-
vol altre, però, hi ha una pega . Si 
segons el senyor alcalde, som barri 
, perquè no tenim el necessari ? No 
tenim escoles, ni escoles bressols, 
ni farmàcia, per no tenir, no tenim 
un transport públic en condicions 

d'horaris i com es pensen al poble 
, sí l'autobús escolar el paguem, no 
es gratuït ... a part de tot això, tenim 
problemes amb el clavegueram, 
l'enllumenat, ara les recollides de 
les escombriaires , serà tres cops 
per setmana , els carrers estan tren-
cats . Si voleu esteu convidats al 
barri i us ensenyarem com està tot .

Per un altre banda desde l'any 2004 
que no arriba cap ajut de la llei de 

barris, i com era d'esperar, aquest 
any l'han tornat a tirar enrere. FINS 
ON EM D'ARRIBAR PERQUÈ S'ENS 
FACI CAS ? M'oblidava , la resposta 
per part de l'Ajuntament , és " ESTA-
MOS EN ELLO " el més trist , és que 
es facin coses als barris depenent 
dels vots obtinguts, o depenent 
del cens electoral ... com voleu els 
nostres vots, si cap dels partits que 
heu estat a l'ajuntament, heu fet res 
aquí al barri !!!

L’Ajuntament d’Esplugues destinarà 
habitatges buits a lloguer social
El consistori municipal ha negociat amb entitats bancàries la concessió de vint-i-sis pisos

Com està succeint en molts 
consistoris baixllobregatins, 
l’Ajuntament d’Esplugues té 

intenció de sancionar les entitats 
bancàries que mantinguin pisos 
buits. Segons el cens elaborat hi 
ha actualment un total de 37 habi-
tatges propietat dels bancs que es 
troben sense ocupar. En 26 casos, 
les entitats han arribat a un acord 
amb l’Ajuntament de dedicar-los 
a lloguer social i ja s’està treballant 
conjuntament per definir la millor 
fórmula per a totes les parts. En els 
altres onze casos, el consistori es-
pluguí està pendent d’iniciar aviat 
els expedients sancionadors contra 
les entitats titulars. Entre d’altres 
mesures, es baralla que les penalit-
zacions es concretin a través de l’IBI 
(Impost sobre Béns Immobles).

Gairebé 180.000 euros 
en ajusts
D’altra banda, l’Ajuntament 
d’Esplugues, en col·laboració amb 
Càritas, ha destinat en els darrers 
dos anys 178.565 euros a la conces-

sió d’ajuts d’emergència relacionats 
amb el manteniment de l’habitatge 
i per pal·liar situacions de pobresa 
energètica. Una acció que es fa en 
paral·lel a la negociació amb els 
bancs per promoure el lloguer so-
cial i a les gestions del Servei Muni-
cipal d’Intermediació Hipotecària.

Mentre que en 2013 la partida més 
important va ser la destinada a evi-
tar la pèrdua de l’habitatge o con-
tribuir a l’accés a un de lloguer nou, 
en 2014 aquestes ajudes han min-
vat fins als 25.000 euros; però des-
taca l’augment de les concedides 
per pagar els subministraments 

energètics (de 13.000 a 21.000 eu-
ros) i per a despeses bàsiques com 
les escolars (de 7.000 a 14.000 eu-
ros). Per respondre a aquesta nova 
demanda, l’Ajuntament s’ha ad-
herit al Programa metropolità de 
mesures contra la pobresa ener-
gètica que impulsa l’Àrea Metro-
politana de Barcelona (AMB), en 
col·laboració amb els consistoris 
metropolitans i les companyies 
distribuïdores d’aigua, gas i elec-
tricitat d’aquest àmbit territorial. 
En el cas d’Esplugues, el fons pre-
vist per a aquest programa és de 
137.000 euros.
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SOCIETAT

23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · e-mail: r.y.j.moreno@hotmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

En els darrers anys s’han 
incrementat el nombre 
de nens, que per una raó 
o altre, necessiten ajuda 
de professionals, ja sigui 
per millorar el seu rendi-
ment escolar, per canvis 
en el comportament, irri-
tabilitat, estats nerviosos, 
… Es important fer una 
exploració exahustiva de 
tots aquests símptomes 
que poden aparèixer per 
diverses situacions per 
conèixer les causes. Avui 
volem aprofundir sobre 
un d’aquestes causes molt 
present avui en dia: com i 
quan dormen els nens.

Dormir el nombre 
d’hores adequat perme-
tra al nen tenir una bona 
memòria, comportar-se 
amb normalitat, desen-
volupar-se correctament 
i prevenir problemes de 
salut. Respecte a la con-
ducta, quan l’infant por-
ta un bon descans, fun-
ciona amb normalitat i 
es menys propens a tenir 
problemes de compor-
tament e irritabilitat. Es 
per això, vital que els pa-
res ajudin ensenyant als 
seus fills a adquirir bons 
hàbits i rutines (com 
per exemple: d’higiene, 
posar-se pijama, llegir 
conte, …) abans d’anar a 
dormir desde ben petits.

Partint del cert que cada 
nen es diferent i té ne-
cessitats diferents, per 
norma general els espe-
cialistes recomanen les 
següents frages de des-
cans per edats:

Malgrat que hi han milers 
de suggeriments que es 
poden fer, es important 
que els nens tinguin una 
hora fixa per anar al llit, 
convertint aquella esto-
na en un moment posi-
tiu, relaxant i de tranqui-
litat per l’infant. Es tracta 
de que els petit apren-
guin a baixar el ritme 
fins adormir-se sense 
necessitat de cap estímul 
(TV, tablets, …), així com, 
que tinguin consciència 
de què si es desvetllen 
a la nit els pares estàn a 
prop amb la tranquilitat 
de tornar a adormir-se 
autònomament sense la 
necessitat de recòrrer als 
pares continuament.

Aconseguir que els teus 
fills tinguin bons hàbits 
i rutines de son es una 
forma vital per que co-
mencin a tenir el seu es-
pai propi, generant direc-
tament efectes positius 
sobre la seva autonomia. 
çel que millorarà la seva 
seguretat, salut i garan-
tirà el seu bon desenvo-
lupament, així com el bon 
funcionament familiar.

BONA NIT

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

0 - 2 mesos  / 10.5 - 18 hores
2 - 12 mesos / 14 - 15 hores
1 - 3 anys / 12 - 14 hores
3 - 5 anys / 11 - 13 hores
5 - 12 anys / 10 - 11 hores A finals de gener, la Sala 

del Contenciós Admi-
nistratiu del Tribunal 

Suprem donava la raó a 
l’exCap de la Policia Local de 
Viladecans, Alfonso Fernán-
dez, en la seva demanda con-
tra l’ajuntament d’aquesta 
població per limitar a 55 
anys l’edat màxima per op-
tar al càrrec d’intendent del 
cos de seguretat. Segons la 
sentència és “discriminato-
ri” i vulnera la Constitució. 
Amb la qual cosa, la convo-
catòria del 2009 per aquesta 
plaça queda invalidada. Així, 
s’obre un interrogant del pa-
per de l’actual Intendent de 
la Policia Local, Domènech 
Camañes. El consistori asse-
gura que encara no ha rebut 
la comunicació per part del 
Tribunal Superior de Justícia 
de Catalunya (TSJC), l’òrgan 
competent d’informar de 
la resolució, i per tant, “no 
podem fer cap valoració, ni 
prendre cap decisió. Hem de 
respectar el procés adminis-
tratiu”. Tanmateix, confirmen 
que es “garantirà l’estructura 
jeràrquica de la Policia Local”.  

De totes maneres, l’executiu 
viladecanenc defensa 
aquesta condició d’edat per 
tractar-se “d’un lloc de feina 
estratègic, amb tasques orga-
nitzatives i enteníem que hi 
havia jurisprudència”, referint-
se a d’altres casos semblants, 
amb sentències precisament 
de la mateixa Sala dels anys 
2006, 2008, 2009 ó 2011. Per 
contra, el demandant creu 
que hi va haver “intencio-
nalitat” en la convocatòria 

d’aquesta plaça, ja que “era 
d’un rang superior a la meva 
i coincidències o no, tenia 56 
anys. No hi podia optar“. 

Alfons Fernández, llicenciat 
en Dret i Diplomat Superior 
en Criminologia, va aterrar a 
la policia de Viladecans l’any 
1992 de la mà de l’alcalde 
Jaume Monfort, que el va 
fitxar del Cos Nacional de 
Policia. “Però tot va canviar 
amb el nou”, apuntant cap 
al vigent batlle, Carles Ruiz, i 
continua, “em va dir que volia 
renovar el cos i que podia tor-
nar a la Nacional”. Un fet que 
Fernández no va contemplar 
en cap moment, perquè, com 
comenta, “havia passat el 
meu curs i implicava perdre 
categoria de rang”. Així, com 
relata, “em va despatxar”. Des 
de l’ajuntament al·leguen que 
van canviar l’interinatge per 
complir amb un requisit de 
la Generalitat de Catalunya. 
“L’únic òrgan competent per 
fer-me fora i mai ho va dema-
nar”, replica l’anterior cap.      

Quasi una dècada 
als tribunals
La batalla judicial entre Vilade-
cans i Alfonso Fernández va 
començar el 2008 quan va in-
terposar la primera de les tres 
demandes al Jutjat número 17 
del Contenciós Administratiu 
de Barcelona. Fernández va 
anar recorrent cada sentència 
fins al més alt estament ju-
dicial. “Després de tot plegat 
només han anul·lat una ínfima 
part del procés de selecció”, 
assenyalen des del consistori. 
Però, a més, també va presen-
tar una querella penal contra 
l’alcalde per prevaricació  i 
nomenament il·legal de càrrec 
públic el 2011. Un cas que no 
va prosperar pel “canvi de qua-
lificació penal del fiscal. No ho 
entenc, perquè el secretari 
i vicesecretari de l’alcalde el 
van advertir”, detalla Fernán-
dez i afegeix, “Ruiz no es me-
reix estar en la política”. Una 
acusació que el batlle vilade-
canenc ha declinat contestar.    

Tot i així, la pugna als tribu-
nals prosseguirà. El que va 
ser Cap de la Policia Local 
presentarà una altra deman-
da “per danys patrimonials, 
físics i psíquics”. Tal com ex-
plica va estar tres anys de 
baixa, perquè tota aquesta 
situació li va crear, entre 
d’altres, ansietat o augment 
de la tensió i “certificat per 
metges de la Seguretat So-
cial i la mútua”. Fernández 
assenyala que en “45 anys 
de feina, mai l’havia agafat”. 
També, assegura, va patir 
“mobbing” en forma de “des-
autorització” de les seves 
decisions. Això, cal sumar-hi 
que Alfonso Fernández es va 
prejubilar abans d’hora i li 
ha fet perdre poder adqui-
sitiu. Malgrat haver destinat 
molts diners en tants litigis 
es mostra satisfet pel des-
enllaç, només lamenta que 
l’Ajuntament de Viladecans 
destini “recursos públics” en 
aquest aspecte. 

El Suprem anul·la l’actual 
plaça d’Intendent de la Policia 
Local de Viladecans
El Tribunal Suprem falla en favor de l’excap, Alfonso Fernández, que denunciava el 
límit de 55 anys en el procés de selecció. Els litigis entre Fernández i l’Ajuntament 
de Viladecans continuaran després d’estar gairebé vuit anys batallant
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SOCIETAT més noticies...
Demà entra en 
funcionament la nova 
àrea d'esbarjo del parc 
de la Muntanyeta

Cornellà de Llobregat 
disposarà de dos 
nous equipaments 
destinats a la lectura

L’Hospital Sant Joan 
de Déu crea l’Instituto 
Pediátrico de 
Enfermedades Raras

L’atur a la comarca va 
disminuir un 0,5% el 
passat mes de febrer

En marxa els horts 
comunitaris destinats a 
col·lectius vulnerables 
de Cornellà

La Guàrdia Civil deté 
un presumpte jihadista 
a Sant Vicenç dels Horts

Molins de Rei tindrà un nou barri 
d’aquí a set anys
Està a punt de començar la urbanització de Les Guardioles que comptarà 
amb 680 habitatges, un 41% de zona verda i un 20% d’equipaments

Molins de Rei tindrà un nou 
barri en un futur pròxim. 
Les Guardioles serà una 

realitat d’aquí a uns set anys amb 
la urbanització de pràcticament 
130.000 m2.El projecte contem-
pla la construcció de 680 habitat-
ges, més de la meitat dels quals 
seran de protecció oficial o de 
preu protegit, cosa que garantirà 
l’accés de tota la població a un 
habitatge nou i de qualitat. Tam-
bé es destinarà un 41% de l’espai 
a zona verda i un 20% a equipa-
ments. Tot plegat amb millores 
de mobilitat que permetran con-
nectar els diferents barris i acos-
tar el parc de Collserola a la vila.

El projecte es va presentar als veïns 
dels barris implicats amb diferents re-
unions en les quals es va acordar crear 
una comissió mixta de seguiment per 
mantenir-los informats i solucionar 
qualsevol incidència o molèstia que 
es pugui generar durant les obres.  

En dues fases
Entre els mesos d’abril i maig co-
mençaran els treballs de la primera 
fase d’urbanització d’aquest sector 
situat entre la Riera Bonet, Les Con-
serves i L’Àngel i que ha de permetre 
tancar la trama urbana del municipi. 
Els treballs d’aquesta primera fase 
duraran tres anys i permetran urba-
nitzar i ampliar el carrer de la Man-
comunitat, construir 6 vials nous, fer 
un pas per sota de les vies de tren 
i habilitar voreres i nous espais ur-
bans. Posteriorment s’acabaran els 
treballs d’urbanització a la part més 
al nord amb un gran espai per equi-
paments de 25.000 m2 i una gran 
zona verda 40.000 m2. També es 
construirà un vial per connectar la 
Riera Bonet amb el carrer Sant An-
toni Abat i es començarà l’edificació 
dels primers edificis.

L’alcalde de Molins de Rei, Joan 
Ramon Casals, defineix el projec-
te com a “molt important i molt 

positiu”per Molins de Rei perquè 
“tancarà la trama urbana unint els 
barris de l’Àngel, Les Conserves i 
Riera Bonet, acostant el parc de Coll-
serola, habilitant espais per a nous 
equipaments i noves zones verdes 
i millorant en general tota la mo-
bilitat de la vila”. L’alcalde ha volgut 
subratllar especialment que “Les 
Guardioles ens donarà la possibili-
tat de generar les darreres parcel·les 
disponibles per fer habitatge públic 
i polítiques socials d’habitatge fer-
mes i sostenibles”. D’altra banda, el 

primer tinent d’alcalde, Xavi Paz, ha 
destacat que “amb aquest projecte 
és important fer pedagogia i rebu-
tjar la demagògia, perquè el projec-
te va ser impulsat l’any 2008 amb la 
unanimitat de totes les forces polí-
tiques i els dels barris de l’entorn fa 
anys que reclama aquesta actuació”. 
Paz ha ressaltat que “Les Guardioles 
serà un barri del segle XXI, amb no-
ves solucions de mobilitat inèdites 
fins ara i amb uns habitatges nous 
i de qualitat accessibles pels sectors 
de població que més ho necessitin.”.

C/Vistalegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS

Nueva colección PRIMAVERA 2015

Siempre encantados de asesorarte. 
Bely: Carmen Tenorio Gómez

Gracias por 
seguir confiando 
en BELY después 
de tantos años!!!

YERSE NAF NAFNEKANE SIDECAR DESGASTE
Visítanos en: https://www.facebook.com/boutiquebely

10
€ETC...

Billete regalo de 10€ 
en tu próxima compra en Boutique Bely

Hasta el 11/04/2015 billete regalo de 10€ 
válido por cliente y compra

Arrenca un projecte pioner de videovigilància a Castelldefels
L’objectiu de l’Ajuntament és que la ciutat sigui molt més segura encara que només podrà ser 
utilitzat com a eina de prevenció i seguretat i no per sancionar infraccions de circulació

Castelldefels tindrà, en un fu-
tur pròxim, una ciutat més 
segura. Això és el que pretén 

l’Ajuntament de Castelldefels amb 
la intenció de posar en marxa -està 
en fase d’implementació- d’un nou 
sistema de videovigilància en els 
carrers del municipi. Un sistema 
que serà utilitzat per la Policia Lo-
cal i pels Mossos d'Esquadra amb 
l’objectiu de millorar la seguretat 
de la ciutat, que permetrà detectar 
a través d'un sistema de reconeixe-
ment de matrícules aquells vehi-
cles que hagin estat sostrets o que 
s'hagin utilitzat per cometre un de-
licte en qualsevol punt de Catalunya.

Dins la legalitat
Les càmeres de vídeo graven exclu-
sivament les calçades dels carrers 
de Castelldefels, ja que disposen 
dels sistemes de seguretat que 
impedeixen visualitzar domicilis i 
altres espais públics: només super-
visen el pas de vehicles. Amb això, 
es garanteix el compliment de la 
legalitat en matèria de videovigi-
lància i protecció de dades. De la 
mateixa manera, aquest nou siste-
ma només podrà ser utilitzat com a 
eina de prevenció i seguretat en no 
permetre sancionar infraccions de 
circulació, no són radars. Segons el 
regidor de Governació i Via Pública, 

David Solé, “aquest sistema de vi-
deovigilància únicament s'emprarà 
per a la prevenció i la vigilància a la 
ciutat. Seguim invertint a millorar la 
seguretat de Castelldefels".
El seguiment de vehicles, gràcies al 

programa de lectura de matrícules, 
permet a aquest cos policial el con-
trol del pas d'automòbils que en-
tren o surten de set grans zones la 
distribució geogràfica cobreix pràc-
ticament tot el terme municipal.
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

REGALO
En todos los aires acondicionados

Promoción válida  
a restar del precio indicado en nuestra web

DESCUENTO DE 100€

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1089€

30€/Mes
Pago al contado

990€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com
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CULTURA

La Temporada d’Arts 
Escèniques a Can Mas-
sallera aixeca el teló. 

Aquest diumenge dia 22 de 
febrer comença una nova 
edició amb l’adaptació de 
l'òpera "El Barber de Sevilla", 
de Rossini, amb la compan-
ya Òpera Jove de Catalunya, 
és el primer dels espectacles 
previstos. La representació 
comptarà amb una orques-
tra de 40 músics que, per pri-
mera vegada, acompanya-
ran els cantants a l'escenari 
de la instal·lació santboiana.

Una desena 
d’espectacles
Enguany, la Temporada 
compta amb un progra-
ma que inclou una desena 
d'espectacles de tots els 
estils. A més, per primera 
vegada s'hi ha incorporat 

un espectacle familiar i una 
coproducció de la platafor-
ma de teatres municipals 
Teatres en Xarxa, de la qual 
forma part l'Ajuntament de 
Sant Boi, i el Teatre Nacional 
de Catalunya (TNC).

La programació inclou 
l'espectacle de clown 
“Sense Solta” i un concert 
del músic Lucas Masciano, 
el 15 de març; la comèdia 
negra “Idiota”, el 22 de 
març; l'espectacle familiar 
“Les princeses també es 
tiren pets”, el 12 d'abril; el 
concert de violoncels de 
Sandaran Cello Quartet, 
el 21 d'abril; “Tirant lo 
Blanc”, una coproducció de 
Teatres en Xarxa i el TNC, 
el 26 d'abril; "Lari Poppins" 
o la màgia del Mag Lari, 
el 15 de maig; la comèdia 
dramàtica "El crèdit" (amb 

Jordi Boixaderas i Jordi 
Bosch, sota la direcció de 
Sergi Belbel), el 20 de maig 
en el marc de la Festa Major, 
i la comèdia “Animals de 
companya”, el 14 de juny.
Els preus de les entrades 
són populars: 18 euros, 

l'entrada normal anticipada 
( t e a t r e c a n m a s s a l l e r a .
ticketea.com ), tot i que hi ha 
preus reduïts i un abonament 
de 50 euros per a "El Barber 
de Sevilla", "Idiota", "Tirant lo 
Blanc", "El crèdit" i "Animals 
de Companyia".

Retratar la realitat de 
Can Vidalet des de la 
mirada dels joves i aju-

dar a nois i noies del barri a 
millorar en la seva educació i 
integració són els dos grans 
objectius de la nova pro-
posta que acaba d’engegar 
l’Espai Jove Remolí: el ta-
ller de cinema documental 
InterCanVi, una iniciativa 
conjunta de les àrees mu-
nicipals de Joventut i Acció 
Social, amb la col·laboració 
de la Fundació Pere Tarrès.
A partir del 10 de març, 

i fins al juny, els dimarts, 
de 18 a 20 hores, es des-
envoluparan les sessions 
d’aquest curs, en què els 
participants -joves entre 
els 14 als 21 anys- apren-
dran tècniques de creació 
audiovisual i periodisme 
social i realitzaran plegats 
un documental sobre el 
barri. Estarà impartit per 
un educador social i pe-
dagog, dos dinamitzadors 
culturals i juvenils i una 
periodista i tècnica en llen-
guatge audiovisual.

El president d’FGC, 
Enric Ticó, i l’alcalde 
de Martorell, Salvador 

Esteve, van signar un 
conveni de col·laboració 
amb l’objectiu de treballar 
conjuntament en la 
promoció d’un bitllet 
combinat, destinat tant 
al públic general com 
a l’escolar, per tal de 
promocionar l’accés amb 
Ferrocarrils a diferents 
espais culturals de Martorell.

Així, amb el nou bitllet 
combinat, els usuaris de 
Ferrocarrils podran conèixer 
i descobrir dos espais d’un 
gran valor arquitectònic 
i històric de la vila de 
Martorell com són el Museu 
de l’Enrajolada i el Museu 
Municipal Vicenç Ros. El 

bitllet inclou el viatge 
d’anada i tornada amb 
Ferrocarrils i l’entrada i visita 
guiada als museus.

Mitjançant aquest conveni, 
Ferrocarrils de la Generali-
tat de Catalunya incorpo-
rarà l’accés als recintes en 
el seu catàleg de productes 
de lleure, farà promoció al 
seu web corporatiu i a les 
seves instal·lacions, així com 
cedirà els seus suports pu-
blicitaris. Per la seva banda, 
l’Ajuntament de Martorell 
promocionarà el bitllet 
combinat en totes les seves 
guies, fulletons i espais de 
promoció turística i social, 
així com recomanarà en 
totes les seves accions pro-
mocionals els bitllets combi-
nats per arribar als museus.

El nou bitllet combi-
nat s’inclou dins l’”On 
Anem?”, l’oferta de lleure 
de què està oferint FGC 
als seus usuaris amb la 
col·laboració d’entitats i 
ajuntaments de la seva 
àrea d’influència per tal 
que els viatgers puguin 

gaudir de l’accés a una 
variada oferta de centres 
d’interès turístic i cultural 
mitjançant els diferents 
acords amb institucions 
i operadors de busos del 
territori, que inclouen el 
viatge amb Ferrocarrils i les 
visites als espais culturals.

El Departament de Jo-
ventut de l’Ajuntament 
de Cornellà impulsa 

un nou projecte per a fo-
mentar la participació dels 
joves de la ciutat a través 
de tallers que permetin 
apropar-los al món dels 
còmics. Així neix la primera 
edició del Curs de Còmic, 
emmarcat dins del progra-
ma Experimenta. Aquest 
programa, que vol pro-
moure la formació artística 
juvenil, gestiona també el 
Concurs del Còmic de Cor-

nellà i la Mostra del Còmic, 
que és el concurs més antic 
d'Espanya amb 31 edicions.

El curs estarà dirigit pel di-
buixant cornellanenc Joan 
Carles Calvo i es realitzarà 
al Citilab. El curs s'impartirà 
del 2 de març al 25 de maig 
els dilluns i dimecres i està 
adreçat a joves de 14 a 20 
anys. D’altra banda, el Curs 
de Còmic integra també 
una sessió d'Emprenedoria 
i Empoderament a càrrec 
de Maria Navarrete.

Es posa en marxa un taller 
de cine documental per a 
joves a Esplugues
L’Espai Jove Remolí acuill aquesta iniciativa 
a partir del 10 de març i està destinada a 
nois i noies entre els 14 als 21 anys

'El Barber de Sevilla' obre la nova 
Temporada d'Arts Escèniques a Sant Boi
Per primera vegada s'hi ha incorporat un espectacle familiar i una  
coproducció de la plataforma de teatres municipals Teatres en Xarxa

Neix un Curs de Còmic per 
als joves cornellanencs
Estarà dirigit pel dibuixant local Joan 
Carles Calvo i es realitzarà del 2 de març 
al 25 de maig al Citilab

Fo
to
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C

FGC i l'Ajuntament de Martorell promocionen 
un bitllet combinat per visitar els museus
Inclou el bitllet d’anada i tornada amb Ferrocarrils i l’entrada i visita 
guiada a l’Enrajolada i el Vicenç Ros

Més informació a:  www.svh.cat/cultura
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El Pla de suport a les polítiques socials 
genera ocupació i cohesió social 

La problemàtica de l’atur és 
una de les majors preocupa-
cions dels municipis especial-

ment quan són els propis veïns i 
veïnes els qui ho pateixen de ma-
nera directa. Des d’una perspecti-
va local, en la majoria dels casos, 
la bona voluntat topa amb els 
pocs recursos de què es disposa 
en aquestes administracions. Per 
això, des de l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona (AMB) es va posar en 
marxa l’any 2012 un pla d’ajudes 
a les polítiques socials mu nicipals 
–en dues fases, entre el 2012 i el 
2015– amb l’objectiu de dotar 
els ajuntaments d’ajudes econò-
miques per a la contractació de 
persones en atur de llarga durada. 
D’aquesta manera, fomentar la co-
hesió social i donar suport econò-
mic a qui més ho necessita.

Un total de 3.706 persones han 
abandonat les llistes de l’atur du-
rant uns mesos gràcies a la línia 
d’ajudes concedida per l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona (AMB) 
per recolzar els plans d’ocupació 
municipals, l’auto ocupació i la 
contractació en petites i mitjanes 
empreses privades (en dues fases, 
des del 2012 al 2015). Gràcies a 
una inversió d’aquest organisme 
de 30 milions d’euros i que no-
més el passat any hi va destinar 
7,5 per continuar donant feina a 
la ciutadania al llarg del 2014.

Així, el 80% del finançament per 
ocupar persones sense feina i amb 
risc d’exclusió social provenen 

d’aquesta institució pública. Mentre 
que el 20% restant prové del consis-
tori de la localitat en concret. Se-
gons la renda familiar per habitant, 
la població i l’índex d’atur, aquests 
són els barems que l’AMB condi-
ciona a l’hora de posar aquests 
diners en qüestió. Per exemple, 
L’Hospitalet de Llobregat ha estat 
la ciutat que més s’ha beneficiat 
d’aquesta iniciativa, no només de 
la comarca sinó de tot Catalunya. 
Fins a la data, un total de 4,8 mi-
lions d’euros. Tot i que encara cal-
drà esperar uns mesos per conèi-
xer la xifra final de persones que 
han tret profit d’aquest programa 
al llarg del període 2012-2015.

El pressupost 
El Pla Metropolità de Suport a 
les Polítiques So cials Municipals 
(2012-2015), desplegat en 35 
dels municipis metropolitans 
(tots excepte Barcelona), hau rà 
destinat 22,5 dels seus 30 mi lions 
de pressu post als nom brosos 
projectes presentats i aprovats 
entre el 2012 i el 2014. La resta 
fins els 30 milions pre vistos en el 
Pla s’invertiran du rant el 2015. 

En els dos primers anys d’aquest pla, 
els ajuntaments van posar en marxa 
diferents projectes d’ocupació 
amb una durada mit jana de set 
mesos, la majoria re lacionats amb 
el manteniment de la via pública 
i l’espai verd, així com reforços en 
algun de partament o equipament 
muni cipal. També es van 

subvencionar els cost dels autònoms 
perquè poguessin treballar. 

Els projectes 
Un equip de l’AMB rep, avalua i 
fa un seguiment de cada un dels 
projectes subvencionats. “En el 
cas dels plans d’ocupació, ca-
da municipi s’encarrega de la 
contractació. Ens envien una 
proposta de projecte i l’analitzem 
perquè complei xi tots els requisits”, 
explica Eduard Redondo, tècnic del 
Pla d’Ocupació de l’AMB. 

En el cas que s’aprovi el projecte, 
l’ens metropolità en finança el 
80% del cost, i la resta és assu mit 
pels ajuntaments. “El perfil mitjà 
del treballador és d’una persona 
a partir de 26 anys, amb càrregues 
familiars i més d’un any a l’atur” i 
també, afegeix, “amb estudis de 
graduat escolar i que ha exhaurit 
totes les prestacions”. És a dir, anar 
a persones en clara situació de risc.

A més d’ajudar la població, també, 
de retruc, pot servir d’empenta per 
a empreses en situació delicada, 
“empresaris que potser haurien de 
tancar per manca de treballadors. 
És un èxit”, com apunta el mateix 
Redondo. A Corbera de Llobregat 

hi ha una bona demostració dels 
beneficis que ha deixat aquesta 
iniciativa. El programa Corberà 
Emprèn, dirigit per a persones 
que han creat o volen engegar 
un negoci, compta amb una 
subvenció de fins a 2.000 euros 
per pagar la quota d’autònoms, 
això, com informen des del 
consistori, “està despertant molt 
interès. L’autoocupació s’està 
convertint en una forma d’obtenir 
ingressos molt bona”.  

Més beneficis 
En aquesta segona convocatòria 
s’han rebut més projectes de 
col·laboració amb empreses 
privades. En aquest sentit, això, 
òbviament, es valora de forma 
molt positiva perquè hi ha més 
opcions de renovació i permet 
una oferta més àmplia. Els plans 
d’ocupació tenen una durada 
limitada i aquesta participació 
pot generar noves expectatives. 

Les petites i mitjanes empreses 
també poden beneficiar-se de 
la línia d’ajudes de l’AMB. En 
aquesta variant, l’ens metropo-
lità paga la meitat del contrac-
te. Així, en el cas d’un contracte 
d’un any, l’empresa paga sis 
me sos, i l’organisme públic, sis 
mesos més. 

Els em prenedors també 
poden sol·licitar aquesta aju-
da. Si el sol·licitant compleix 
amb els requisits, que varien 
lleugerament segons els muni-

cipis, l’AMB es fa càrrec de part de 
les seves quotes com a autònom 
de l’any en curs. 

Actualment, el projecte està molt 
estès pel territori i la comarca del 
Baix Llobregat no en podia ser 
una excepció amb una àmplia 
representació, gaudint del pla 
tots els municipis més importants. 
Precisament, a una d’aquestes 
localitats, Sant Boi, l’any 2014 
van donar feina a 43 persones 
per dur a terme tasques de 
manteniment, jardineria, neteja 
viària i petites obres de paleta 
en espais públics i equipaments 
públics. Per aquesta mica més 
de quarantena de places es van 
aplegar més 400 candidatures. 
I enguany ha tornat a convocar 
el mateix número, en canvi, el 
procés de selecció va comptar 
amb 309 persones. Posant de 
relleu, que a banda de donar 
feina i desencallar situacions 
personals dolentes, també ajuda 
a progressar i és que la reducció 
de sol·licitants confirma que els 
sis mesos de contracte poden 
tenir continuïtat o obrir la porta 
a d’altres ocupacions, ja que 
amplia coneixements i dóna 
noves perspectives de feina. 

A banda d’ajudar la població 
també està fomentant 
l’autoocupació entre les 
persones. Un bon exemple 
el trobem a Corbera

El pressupost s’ha repartit 
entre els municipis sobre 
la base de tres criteris: la 
població, la taxa d’atur i la 
renda familiar per habitant

REPORTATGE

Els plans d'ocupació dels ajuntaments, amb el 
suport de l'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), 
han donat feina a 3.706 aturats del 2012 al 2015
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Per iniciar l’entrevista 
m’agradaria saber quins  
nivells de frau hi ha a Espanya  
i especialment a Catalunya?

Els nivells de frau a Espanya són alts, 
estem parlant entorn d’un 24,8% 
del PIB, mentre que a Catalunya és 
del 24,6% del PIB. Perquè es faci una 
idea prop de 16.000 milions d’euros 
s’escapen cada any del control de 
l’Agència Tributària a Catalunya. Per 
a dir-ho d’una altra forma, perquè 
s’entengui, un de cada quatre euros 
s’escapen del control fiscal. La veritat 
és que és un gran problema de 
drenatge de liquiditat de qualsevol 
entitat, país o autonomia. A més dels 
grans nivells de frau que tenim hi ha 
uns grans nivells de corrupció, dos 
aspectes que sempre han anat units 
i té un cost d’imatge exterior.

Quin perfil té el defraudador?

Els estudis diuen que més d’un 72% 
del frau fiscal els cometen les grans 
corporacions i els grans patrimonis. 
Per què? En principi seria per quan-
titat, però no. Realment són els que 
tenen les condicions, els instruments 
i, sobretot, la liquiditat per fer grans 
muntatges d’enginyeria fiscal.

Podem parlar de volum de frau al 
Baix Llobregat?

Seria molt demanar les xifres de frau 
de la comarca, encara que suposo 
que seran semblants al de Barcelona i 
Catalunya. El teixit industrial a la pro-
víncia de Barcelona és molt homoge-
ni i, per tant, el Baix Llobregat tindrà 
un volum semblant sobre el 23-24%.

Quins mecanismes té l’Agència 
Tributària per perseguir els 
defraudadors?

La principal eina de l’Agència Tribu-
tària és la seva base de dades. El que 
intentem és comprovar tot perquè no 
hi hagi forats negres al control fiscal. 
Estan perfectament controlades les 
persones físiques, segons les seves 
rendes de treball, estan també con-
trolades les persones físiques vies com 
les rentes que generen en les entitats 
financeres, es controlen les empreses 
segons les seves declaracions i cada 
vegada van quedant menys espais 
obscurs al control de l’Agència Tribu-
tària. De fet, la normativa per al 2015 
obliga a les entitats sense ànim de lu-
cre, com entitats esportives, culturals, 
associacions de veïns, etc, a dur una 
comptabilitat i presentar l’impost so-
bre societats. En el moment, que ho 
presentin les seves obligacions fiscals 
també coneixerem els moviments que 
tenen aquests tipus d’entitats.

Per què també volen controlar les 
entitats sense ànim de lucre?

Sabem que aquests tipus d’entitats, 
sobretot, les esportives o culturals re-
presenten un fi social i que, per tant, 
les seves rendes estan exemptes. 
Tanmateix ens trobem nombroses 
vegades que el seu alt volum de mo-
viment de diners s’escapen al seu no 
ànim de lucre i entren a la real activi-
tat econòmica i que, per tant, ha de 

controlar l’Agència Tributària. Les en-
titats sense ànim de lucre no sempre 
són el que semblen.

S’ha detectat casos al Baix 
Llobregat d’entitats que van   
més enllà de la seva finalitat   
no lucrativa?

Per la meva responsabilitat no puc 
donar dades i els expedients que es-
tem treballant. Només li puc dir que 
si hi ha hagut un canvi normatiu per 
obligar a aquestes entitats sense ànim 
de lucre a presentar les seves obliga-
cions fiscals és perquè l’Agència Tri-
butària ha tingut coneixement que hi 
ha una borsa de frau en aquest tipus 
d’organitzacions. La normativa indica 
que les organitzacions que facturin 
menys de 50.000 euros a l'any no hau-
ran de pagar l'Impost de Societats

Sembla que l’Agència Tributària 
té el punt de vista en el món de 
l’esport. Es pot dir que hi ha una 
borsa d’irregularitats fiscals i 
tributàries en aquest sector?

Cada any es realitza el Pla Nacional 
d’Inspecció i s’escull aquells contri-
buents amb especial risc. Abans eren 
les empreses immobiliàries i em-
preses d’exportacions, i últimament 
s’està centrant en professionals tant 
en el món artístic, de l’espectacle o 
esportiu. Jo dic que la comprovació 
no és dolenta. El millor que li pot 
passar a una empresa o entitat és 
que la comprovin i que ho tinguin tot 
recollit i, a més, que facilitin la feina. 
La comprovació d’Hisenda és només 
una auditoria de què les coses s’estan 
fent bé.

El control de l’Agència Tributària 
a tot tipus d’entitats, com les de 
sense ànim de lucre, ha aixecat 
una gran polseguera…

Jo ho comprenia en un principi, ja que 
no es podia controlar tot l’entramat 
societari quan tens una sèrie d’entitats 
que no presenten les obligacions fiscals 
com la resta. Però com he dit abans 
algunes operacions són importants i 
escapen al control d’Hisenda. Això passa 
quan es posa per mig una fundació, una 
entitat sense ànim de lucre, una societat 
civil privada -que desapareixeran en 
un futur pròxim-. Així doncs, l’Agència 
Tributària va decidir que aquestes 
realitzin les seves obligacions fiscals per 
estar perfectament controlades amb el 
qual podem garantir que es fan les coses 
bé. El problema és que una associació 

de veïns o una comunitat de propietaris 
no tenen els mitjans per presentar 
les seves obligacions fiscals amb una 
comptabilitat segons el codi del comerç, 
amb el qual s’encarirà les seves despeses 
i fins i tot perillarà la seva continuïtat 
per no poder pagar un gestor. Nosaltres 
estem a favor que igual que es creen 
plataformes de renda perquè es puguin 
realitzar la renda els contribuents, es 
realitzin plataformes anuals perquè 
aquestes obligacions fiscals es puguin 
realitzar per aquest tipus específics de 
contribuents a través de la pàgina web 
de l’Agència Tributària per així bolcar la 
informació via un programa informàtic 
fàcil i que l’Agència pugui tenis les dades.

Em pot definir que és una activitat 
sense ànim de lucre?

Una activitat sense ànim de lucre 
significa una activitat no econòmica, 
una activitat social, que es realitza 
amb un voluntariat i que els seus 
ingressos que factura són per cobrir 
l’activitat social, mèdica, educativa, 
etc. Així doncs no hi ha IVA. Tanmateix, 
hi ha altres organitzacions sense 
ànim de lucre que no distingeixen 
l’activitat social i que realitzen una 
activitat econòmica. És llavors quan 
realitzen una activitat econòmica, 
com un bar en un club de futbol, 
un esdeveniment organitzat on es 
recull diners hauran de tenir dues 
comptabilitats diferents. Una estarà 
exempta i l’altra haurà de tributar.

Hi ha ajuntaments que s’ha oferit 
a ajudar aquest tipus d’entitats, en 
té constància?

No, però em sembla fantàstic que 
puguin ajudar aquestes petites 
entitats que ho necessiten.

Un club esportiu pot demandar 
directament a un president o 
expresident per no pagar l’IVA o 
l’Impost de Societats, en aquest 
darrer cas, abans de ser efectiva la 
nova normativa?

Qualsevol persona que en un moment 
donat pensa que hi ha una malversació 
de fons o una presumpció de delicte ho 
ha de denunciar a la fiscalia i qualsevol 
està legitimat a presentar la denúncia, 
després serà part o no. Des del punt 
de vista fiscal si hi ha un incompliment 
d’una obligació i si hi ha hagut una mala 
gestió econòmica. Qui ha incomplert 
és el club, i qui és el responsable de 
presentar l’IVA o Impost de Societats, 
és el club, no el president. Una altra 

cosa es pugui derivar la responsabilitat 
al president si és per acció o omissió i 
no ha realitzat les labors que eren de la 
seva responsabilitat i ha deixat de fer les 
coses de forma correcta. És llavors quan 
un president o expresident dirà, segons 
el meu parer, que l’elaboració de l’IVA 
estava encomanat a un departament o 
persona. D’altra banda, en l’àmbit penal, 
estem parlant de delicte i es personalitza 
en una persona física o jurídica.

Parlant del món esportiu, i 
especialment en el futbol, s’està 
imposant cada vegada més un 
model on una o unes persones 
fan un gran negoci al voltant 
d’un club…

El problema d’aquest país és l’alt nivell 
de corrupció. Hi ha un greu problema 
quant tens el control d’una entitat i tens 
la capacitat o la possibilitat de crear 
al voltant una xarxa d’empreses, on la 
persona principal que controla el club 
no està relacionada amb aquestes, però 
sí que les fa facturar allí i, evidentment, es 
porta el diner. Això es diu corrupció. I la 
corrupció consisteix a deixar de finançar 
activitats d’innovació, activitats de 
qualitat de servei a donar un mal servei 
i finançar al corrupte. És gran problema 
de la política i el gran problema de 
moltes organitzacions que han sortit a 
la premsa. D’altra banda, cada vegada 
més, hi ha entitats controlades per una 
persona que se n’aprofita per penjar 
empreses satèl·lit i facturar per lucrar-se 
i després amaga els diners. El problema 
és després, quan el corrupte ha de gastar 
aquests diners procedents d’activitats 
il·lícites. Estem parlant de blanqueig 
de capitals. Com es pot fer? Doncs els 
gasta fent despesa sigui incrementant 
el seu patrimoni (immobles, vehicles 
de gamma alta, joies, objectes d’art, 
etc) o duent un alt ritme de vida. 
L’altra modalitat és invertint els diners 
en operacions o societats, és quan 
parlem de la creació d’un entramat 
d’empreses el més gran possible 
on la majoria d’aquestes no tinguin 
cap relació amb ell per instrumentar 
operacions fictícies perquè el pagament 
d’aquestes operacions suposarà el 
blanqueig de capital. És doncs, quan 
l’Agència Tributària ha de treballar per 
controlar aquest tipus d’organitzacions 
i comprovar el que s’està facturant no 
correspon a una real activitat social i 
que ho vol amagar com entitat sens 
ànim de lucre. Per això hi ha aquest 
canvi de normativa per controlar aquest 
tipus d’entitats perquè moltes vegades 
excedeixen de la seva activitat social.

Ha parlat d’entitats controlades 
per una persona però que no 
apareix el seu nom en cap empresa 
satèl·lit que utilitza per lucrar-se. 
Llavors està parlant de l’aparició 
d’una figura que és el testaferro?

Efectivament. La figura del testaferro és 
el que es coneix com la diferència entre 
l’administrador de fet i l’administrador 
de dret. La seva figura està especial-
ment penada en el dret fiscal amb 
un augment copiós de les sancions. 
Això suposa posar una persona entre 
l’empresa i el verdader administrador, 
que és el que figura en tots els seus 
efectes de responsabilitats penals i 
fiscals quan realment no està dirigint 
l’empresa. El que realment està dirigint 
l’empresa és l’administrador de fet que 
acostuma a coincidir amb la persona 
amb la qual representa a una entitat 
que es relaciona a la seva vegada amb 
aquesta entitat o entitats amb la que 
penja un testaferro o un administra-
dor no real. Què s’aconsegueix? Doncs 
mantenir sa i estalvi el patrimoni del 
verdader administrador, patrimoni que, 
a més, es va incrementant amb el lucre 
del qual estan realitzant aquest tipus 
d’entitats. Si algun cop salta la com-
provació apareixerà una entitat que 
anomenem “cascarón” sense res i amb 
un administrador que acostuma a ser 
una persona estrangera, una persona 
insolvent, una persona il·localitzable, 
una persona major, etc…”.

Tot això s’agreuja quan aquestes 
entitats utilitzen instal·lacions 
municipals pagades pels 
ciutadans amb els seus impostos. 
L’Ajuntament té algun tipus 
de responsabilitat al respecte 
quan té coneixement d’aquestes 
pràctiques irregulars?

Primer de tot el mal és doble per-
què estàs aprofitant de l’entitat per 
autofacturar i crear un benefici que 
en la majoria dels casos no tribu-
tarà, i estàs utilitzen instal·lacions 
municipals per fer una activitat amb 
ànim de lucre quan hauria de ser so-
cial. A més amb un alt contingut de 
corrupció. La responsabilitat serà 
primer cap a l’Agència Tributària i 
després d’administració deslleial, 
malversació de fons, etc…

Per finalitzar, què en pensa de la 
nova normativa de la Seguretat 
Social envers a les entitats, 
sobretot, esportives?

Senzillament s’aplica la normativa. Si hi 
ha una relació d’autònom ha d’estar en 
el règim especial de treballadors autò-
noms, si és el club el que et contracta 
–fisioterapeuta, entrenador, etc- estàs 
en un règim laboral que es regeix per 
una nòmina, una retenció i una segu-
retat social. En el cas de les dietes i 
desplaçaments no passa això i és un 
forat que encara queda, ja que estan 
exempts d’IRPF i Seguretat Social. 
Considero que sempre ha estat així, 
una altra cosa és que fins ara hi havia 
permissivitat. Hi ha hagut un parell o 
tres d’actuacions que han aixecat acta, 
però en general no s’ha instruït de for-
ma sistemàtica tots els clubs de futbol. 
Penso que és un toc d’atenció a totes 
aquelles entitats sense ànim de no lu-
cre que no estaven fent les coses bé.

Miguel Ángel Mayo: “Les entitats sense ànim 
de lucre no sempre són el que semblen”

L’actual coordinador del Sindicat de Tècnics d’Hisenda de Catalunya (GESTHA) explica que “hi ha cada vegada més entitats d'aquests tipus que controla una persona que se n’aprofita per penjar empreses satèl·lit i facturar per lucrar-se”

En els darrers mesos, l’Agència Tributària s’està mostrant molt activa en els casos de corrupció i evasió fiscal. A més, a partir d’aquest any s’imposa 
una nova normativa fiscal per a entitats sense ànim de lucre. La Premsa del Baix ha tingut l’oportunitat d’entrevistar a Miguel Ángel Mayo. Aquest 
gavanenc, amb més de quinze anys com a tècnic d’Hisenda, és l’actual coordinador del Sindicat de Tècnics d’Hisenda de Catalunya (GESTHA)

ENTREVISTA
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LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT
IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 METROS DE FACHADA COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS

1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente o almacén con gran recepción y baño.

2ª planta de 107 metros con divisiones de máxima calidad, 3 despachos 
+ 1 despacho principal de dirección, + sala de reuniones, + 1 baño y un pequeño office.

Las instalaciones cuentan con suelo de terrazo en todo el piso, menos en el despacho principal y sala de reuniones de parquet. 
instalación de aire acondicionado por conductos industrial frio/calor independiente en cada planta, hilo musical independiente 
en cada estancia, instalación completa de red informática y televisión.

Información: 615 873 344    http://local.godoweb.net
LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER DESPACHO PROFESIONAL (FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES)

Despacho Sala Polivalente

PARTICULAR URGE VENDER LOCAL EN 
ESPLUGUES DE LLOBREGAT

ECONOMIA més noticies...
El 16% de les 
empreses i el 12% de 
l'ocupació al Baix és 
d’activitat turística

Disminueix el 
nombre d’EROs i de 
treballadors afectats 
a la comarca

Es facilitarà el 
finançament i la 
reducció de costos a 
les empreses

Els ajuntaments del 
Papiol i Molins de 
Rei uneixen esforços 
contra l’atur

El Consell Comarcal del Baix Llo-
bregat va aprovar una moció 
per a la modificació de la nova 

Llei de l’Impost sobre Societats 
que obliga a totes les entitats sen-
se ànim de lucre, sense excepció, a 
presentar la declaració per a totes 
les seves rendes. Per al Ple del Con-
sell Comarcal, l'eliminació dels su-
pòsits d'exempció que contempla-
va la Llei fins ara, no contribueixen 
a la millora de la gestió, més aviat al 
contrari, fa cada cop més comple-
xa la promoció de l'interès general 
i més difícil l'activitat de les asso-
ciacions i suposarà que moltes en-
titats hauran d'assumir càrregues 
administratives molt superiors a 
les actuals, desproporcionades i 
costoses, que no es corresponen 
amb la seva mida ni activitat.

Segons la moció aprovada pel Ple 
del Consell el passat dilluns 16 de 
febrer amb el vot de tots els grups 
polítics a favor menys el del Partit 
Popular que va votar en contra i 
amb l’absència de Plataforma per 
Catalunya, aquesta moció suposa 
un atac directe a la viabilitat del 
teixit associatiu català i del conjunt 
de l’Estat. Segons la moció aprova-
da, la nova Llei imposa noves obli-

gacions i càrregues burocràtiques 
que dificulten la gestió del dia a dia, 
dificultant una vegada més la tasca 
del món associatiu i del tercer sec-
tor, que en el cas de Catalunya i de la 
comarca del Baix Llobregat ha estat 
clau en la història del seu progrés.

La moció aprovada insta en primer 
terme al Govern espanyol a modifi-
car la Llei i demana al Parlament de 
Catalunya i Govern de la Generalitat 
que pressioni a l’Estat en aquest 
sentit. De forma paral·lela demana 
suport per fer un acompanyament 
i un assessorament als Ajuntaments 
i a les associacions i entitats sense 
ànim de lucre del Baix Llobregat per 
a la presentació de les declaracions 
tributàries, mentre no es modifiqui 
la Llei de l’Impost sobre Societats.

El Consell Comarcal vota en contra de la 
nova Llei de l’Impost sobre Societats
El Ple va donar suport a les entitats afectades que estan 
obligades a presentar la declaració per a totes les seves rendes

La PIMEC Baix Llobregat–L’Hospitalet 
aposta per a la internacionalització
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La patronal organitza el pròxim 
19 de març una jornada gratuïta 
dirigida a empreses interessades 
en la internacionalització dels 
seus productes.

La PIMEC Baix Llobregat–
L’Hospitalet organitza el 
pròxim 19 de març, a la dele-

gació de Sant Feliu de Llobregat, 
reunions gratuïtes i individuals a 
empreses que volen apostar per 
la internacionalització dels seus 
productes i marques en nous 
mercats. L’objectiu és assegurar la 
continuïtat de les pimes en temps 
de crisi i caiguda del mercat na-
cional. Xavier Guiu, tècnic del 
Departament Internacional de 
PIMEC, en sessions individuals de 
45 minuts, analitzarà cas per cas 
els interessos, problemàtiques i 
projectes d’expansió internacio-
nal de les empreses assistents, 
tot aportant solucions, recoma-
nacions i pautes d’actuació per a 
la seva internacionalització.

Supervivència
PIMEC entén que la internaciona-
lització de les empreses avui no és 
únicament una opció estratègica, 
sinó en molts casos una condició 
de supervivència. L'èxit de la in-
ternacionalització requereix un 

plantejament que respongui a de-
terminades condicions i factors i, 
en definitiva, una preparació de les 
empreses. Per això, coneixedors de 
les oportunitats que comporten els 
processos d'internacionalització 
per a les petites i mitjanes empre-
ses, PIMEC desenvolupa una sèrie 
de línies de treball amb l'objectiu 
de facilitar aquests processos.
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Jordi Albert i Caballero
President ERC  - Baix Llobregat i L'Hospitalet

Un Nou Baix Llobregat per a un Nou País
El temps avança i cada dia estem més a prop 
del 24 de maig, unes eleccions que han de ser 
el primer canvi important en el nostre país, 
com ja va succeir a l’abril del 1931, aquestes 
eleccions han de ser el començament del gran 
canvi a les institucions, a partir d’una nova 
dinàmica que permeti aplicar noves polítiques. 
Al Baix Llobregat el repte és enorme, la majoria 
d’ajuntaments estan governats pel PSC i fa molts 
anys que hi governen, ja sigui gaudint d’una 
majoria absoluta o bé per tenir acords amb 
altres grups municipals. L’hegemonia socialista 
és evident, però la força de les noves formacions 
polítiques i l’energia amb que remuntem partits 
que tradicionalment hem tingut poc pes en 
les institucions, han de significar el canvi que 
permeti assolir el gran objectiu: una nova política 
fonamentada en els valors republicans d’igualtat, 
fonamentada en la gestió oberta i participativa de 

la ciutadania que ha d’intervenir activament en 
les decisions que es prenen des de l’ajuntament. 
Des d’ERC Baix Llobregat i l’Hospitalet fa molt 
temps que treballem per implementar mesures 
en favor de la transparència, que permetin a la 
ciutadania accedir a les dades i a les informacions 
que necessiten per avaluar la feina feta i poder 
participar en la pressa de decisions col.lectives. 
Com es pot participar sense tenir accés a la 
informació?, no hi haurà apoderament ciutadà 
si els ajuntaments no són transparents. El Nou 
País comença des dels ajuntaments, la nova 
política comença des de les persones i només 
la podem garantir les formacions que coneixem 
bé l’administració pública perquè hem viscut 
durant molts anys a la oposició i tenim la 
formació adequada per governar els ajuntaments 
baixllobregatins amb noves polítiques per a nous 
pobles i noves ciutats.

LA PREMSA DELBAIX no comparteix necessàriament cap de les opinions expressades en aquesta 
pàgina, ni tampoc es fa responsable del contingut ni de l’edició dels textos aquí publicats. Els grups 
polítics que no hi apareixen és perquè no han entregat a temps el seu text.

OPINIÓ  POLÍTICA  COMARCAL

David Parada
Conseller Comarcal de PxC del Baix Llobregat

Acabar con la casta, recuperar nuestros municipios
Hace pocos días anunciábamos que Plata-
forma per Catalunya (PxC) volvería a estar 
presente en las próximas elecciones munici-
pales, en al menos 12 municipios de nuestra 
comarca. En las pasadas elecciones conse-
guimos ocho regidores, en seis municipios 
distintos, y ahora estamos seguros que me-
joraremos los resultados en los municipios 
que ya obtuvimos representación como 
Sant Boi, Viladecans, Sant Andreu de la Bar-
ca, Esparreguera, Abrera y Olesa Montserrat. 
Como también en los que no estamos, y 
seguro que estaremos como Gavà, Corne-
llà, El Prat, Esplugues o Martorell. Creo que 
podemos decir que nos presentamos con el 

trabajo realizado. Ahora los retos son muy 
variados. El primero, ayudar a cambiar el sig-
no de una comarca gobernada durante casi 
cuatro décadas por los mismos. Después, y 
aunque nuestra razón de ser es revertir la 
sociedad multicultural, que nos quiere im-
poner este proceso de globalización, y que 
a la postre, convierte las sociedades en mul-
ticonflictivas, tenemos el deber principal de 
hacer incidencias especial en políticas de la 
lucha contra la corrupción en los munici-
pios, tal como hemos ya hecho en muchos 
de la comarca, así como la erradicación de la 
pobreza mediante un verdadero programa 
de rescate ciudadano.

Los cinco municipios del Baix que tenemos como 
referencia el hospital de San Lorenzo queremos 
estructuras sanitarias eficaces, por ello estamos 
en campaña continua para evitar su rebaja de 
categoría a hospital básico y para que se lleve a cabo 
la ampliación que ya prometió en 2010 el Govern 
presidido por D. José Montilla que PSC y CiU han 
incumplido.

También nuestros municipios necesitan estructuras 
y medios económicos para ayudar a los ciudadanos 
que están al limite de la pobreza o que a pesar de 
tener un trabajo, su salario no cubre las necesidades 
básicas de sus familias.

Faltan estructuras de transporte ¿dónde está el 
famoso metro del Baix, la llamada linea 12 que 
después se rebautizó como R-3? Nos lo prometieron 
en 2003 debería haberse empezado en 2004 y 
hoy los más de 85.000 usuarios previstos por la 

Generalitat seguimos teniendo que emplear más 
tiempo y más dinero para ir a trabajar.

Podría hacer una larga lista de estructuras que 
necesitamos para cubrir nuestras necesidades, pero 
cada uno de Uds. sabe perfectamente cuales son.

Los que parece que no saben cuales son, son los 
partidos separatistas, que tras freirnos a impuestos 
se dedican a construir “estructuras de estado”, 
estructuras habrá que llenar con “trabajadores” y 
seguro que tendrán que ser gente de “su” confianza... 
curiosa manera de construir un estado: ignorando a 
las personas y enchufando a los amigos.

Prefiero, con diferencia, crear las estructuras que 
necesitamos los ciudadanos de a pie, no las de 
“estado” y arreglar lo que no funciona (que es 
mucho) en la España de las autonomías.

Miguel Angel Ibáñez
Miembro del Comité Ejecutivo de  C's del Baix Llobregat

Las estructuras que sí necesitamos

María José Díaz
Presidenta Comarcal. PP Baix Llobregat

"Aunque queda mucho por hacer"
Cuando han pasado dos meses de 2015, 
el paro sigue bajando en España a niveles 
desconocidos en muchos años y el empleo 
sigue llegando a más hogares.  

Mes a mes, la tendencia positiva del mercado 
laboral se presenta como una realidad. Y el 
Gobierno del Partido Popular sigue aprobando 
medidas para consolidar y acelerar la creación 
de empleo. Lo que reafirma que la creación de 
empleo es el gran objetivo del Gobierno del PP

El paro registrado en el mes de febrero bajó 
en 13.538 personas Es el mayor descenso en 
febrero de los últimos 14 años. A su vez, la 
afiliación a la Seguridad Social aumentó en 
96.909 personas, la mejor cifra desde 2007. 

Este dato es importante, porque el mes de 
febrero se había cerrado, en los últimos siete 
años, con un incremento medio de más de 90.000 
personas. Y no podemos olvidar, que la bajada 
del paro, acumula ya, 22 meses de caída. Que la 
contratación indefinida a tiempo completo ha 
crecido un 30%.  Y que la creación de empleo en 
la industria se está consolidando.

En estos momentos, España, lidera la creación de 
empleo en la Unión Europea. 

Ahora, con la solidez de estos datos y la tendencia 
que nos impulsa a seguir trabajando para que el 
empleo estable y de calidad llegue a todos.

Porque  “Aunque queda mucho por hacer”, la 
situación está cambiando.

30 anys de la Coordinadora contra la marginació

Arnau Funes
Coordinador de ICV en el Baix Llobregat

Aquest any fa 30 anys que es va crear al Coordina-
dora contra la Marginació de Cornellà; la “Coordi”, 
un referent comarcal de la lluita contra l’exclusió. La 
Coordi va iniciar la seva activitat el 1985 mitjançant 
un grup de persones sensibilitzades pels proble-
mes que porten a l’exclusió social i a la marginació, 
i es va constituir legalment com a associació el 
1990. Molts noms i molts cognoms de la nostra ciu-
tat es poden vincular a la feina que ha fet la Coor-
dinadora i per això no citarem a ningú en concret, 
serveixin aquestes línies de reconeixement a totes 
les dones i tots els homes que durant aquests 30 
anys hi heu posat el vostre temps perquè l’entitat 
funcionés. Ja sabeu qui sou. Gràcies a tothom! 

La Coordinadora és un projecte col·lectiu, un espai 
de diversitat, aprenentatge, reivindicació i acom-

panyament social valuosíssim per la nostra ciutat. 
A la Coordinadora s’hi ha trobat gent de tota mena 
de la ciutat que l’únic punt en comú que potser te-
nien era la creença que calia ajudar a la gent que 
ho passa malament, que cal donar un cop de mà 
als nostres veïns i veïnes. A la Coordi s’aprèn de 
debò el que és exclusió i s’aprèn a estimar l’altre i a 
fer voluntariat social de primer nivell, us convidem 
a col.laborar-hi.

La gent de la “Coordi” ha fet seu el lema de l’entitat 
i han demostrat tots aquests anys que de debò 
“les persones són més importants que les coses”. 
De la coordinadora han nascut projectes pioners 
com l’acompanyament de persones preses o els 
pisos d’acollida per persones que sortien de presó, 
i també ha estat l’embrió del que és avui l’empresa 
d’inserció Recibaix, o la Fundació per a Joves La Ca-
rena. Gran tasca i que segueixi 30 anys més!

Din A5 / 145€  Din A6 /    95€
Alargados / 115€ 

Dípticos - Trípticos / 195€

5.000 - Flyers / Folletos / Octavillas

Desde: 

t./ 615 873 344

¡Presupuestos 
sin compromiso 

con una simple llamada!

Papel Couché de 115 grs. Impreso a todo color
Diseño e I.V.A. - No incluido en el precio

Creación de Webs    Campañas    Adwords   Alojamiento  
Diseño Gráfico    Maquetación    SEO/SEM

Ni diàleg ni compromís social

Eva Granados Galiano
Diputada del PSC

Aquest mes fa un any que va tenir lloc al Parla-
ment el Ple Monogràfic sobre la pobresa i les des-
igualtats socials. Ha estat un altre any més de la 
gran crisi socioeconòmica, i de dificultats econò-
miques i crisis laboral que travessa el nostre país, 
i que ha comportat un empobriment generalitzat 
de les classes mitges i treballadores. A la davalla-
da de poder adquisitiu i creixement de la pobresa 
cal sumar, a més, un augment desmesurat i des-
conegut fins ara de la desigualtat: En els anys de 
crisi al nostre país la desigualtat ha crescut en els 
anys de crisi al nostre país més que durant els cinc 
primers anys de govern de Thatcher al Regne Unit 
i de Reagan als Estats Units, tal i com ha posat de 
manifest Pau Marí-Klose.

Un any més tard, després del Ple i amb noves da-
des conegudes que ens recorden que la pobresa 

severa s’ha duplicat a Catalunya, la crida al treball 
compartit per part del conjunt de les administra-
cions i institucions en col·laboració amb agents 
econòmics i socials esdevé encara més urgent i 
improrrogable. Lluny d’això, no tenim ni diàleg 
ni compromís social. Aquesta setmana CiU i ERC 
han aprovat uns pressupostos que ens porten 11 
anys enrere en despesa social. 

Uns pressupostos que no estan en el debat del 
dia a dia però que tenen conseqüències sobre 
les persones: la mateixa setmana que Unicef ens 
diu que 1 de cada 4 nens està en risc de pobresa 
a Catalunya, el Departament d’Ensenyament no 
garanteix una beca menjador a les famílies del 
Baix Llobregat que, segons els llindars de renda 
de la pròpia Conselleria, l’haurien de tenir.
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ALQUILER
NAVE INDUSTRIAL 

FRENTE SPLAU
SALIDA AUTOVÍA Y RONDA, 

400M2 / 200M2

1800 €/mes

Casa de 2 plantas, 250m2, 
garaje, terraza solarium 

a nivel, gran salón 
comedor, con chimenéa 

399.000€uros.

CASA - Cornellà / RamblaCORNELLÀ CENTRO - Plaza Ayuntamiento - Iglesia

PISO ALTO CON ASCENSOR, BALCÓN, 

90M2, 3 HABITACIONES, CALEFACCIÓN, 

AIRE ACONDICIONADO, VISTAS AL MAR 

Y A MONTAÑA, SOLEADO, LUMINOSO.

165.000€uros.

SANT JUSTCORNELLÀ
Gran piso de 110m2 con 
terraza de 180m2, 4 hab; 
2 baños, suitte, parking 
y trastero opcional, asc; 

A.A. + Calef. 
240.000€

CORNELLÀ - Zona EROSKI
SUPER-PISO

110m2, 4 habitaciones, 2 baños, una 
es suite, terrraza a nivel del salon, 
cocina amplia con sitio para mesa, 
piscina comintaria espectacular, pk, 
en la misma finca, sol todo el dia, 
zona privada con entrada cerrada.

350.000€uros

BARCELONA

198.000€uros.

PLAÇA ESPANYA
GRAN PISO DE 105M2

4 HABITACIONES, 1 BAÑO, 
ASCENSOR, TERRAZA, VISTAS, 

SOL, MUY CÉNTRICO

ALQUILER 
CORNELLA CORREOS 
ATICO-DUPLEX CON 

TERRAZA-SOLARIUM A 
NIVEL, SUITE COMPLETA 
SEMI-NUEVO, AMUEBLA-

DO Y EQUIPADO CON 
TODO, IDEAL PAREJAS.

25años
enCornellà

JUNTO WALDEN 
alto ascensor, 

3 habitaciones, balcon, 
todo reformado 

casi nuevo a estrenar 

125.000€uros

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema
F25 NOX

42 €/mes

Turbotec Exclusive
VMW 255/4-7

45 €/mes

Cerastar comfort
ZWN-25-8-MFA

42 €/mes

Novanox
24/24F

39 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS BAJO NOX, Y DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com
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Les instal·lacions Giro-
bowling de Salt van 
acollir la darrera jorna-

da de Lliga Catalana de la 
Primera Divisió masculina 
on es van definir els grups 
que disputaran les finals 
pel títol i permanència. 
Els sesrovirencs del Se-
ven-3, que va finalitzar en 
primera posició del grup 
B de la fase classificatòria 
amb 88 punts, jugaran 

per aconseguir el títol. Al-
bert Roca, Sergi Retamal, 
Juanjo Bustos, Francisco 
Espinosa i David López for-
men l’equip. Blanes acollirà 
les semifinals de Primera 
Divisió, els dies 9 i 10 de 
maig, a les instal·lacions de 
Bowling Center Blanes. Les 
pistes de New Park Vallès 
de Terrassa seran l’escenari 
de la final que tindrà lloc 
els dies 30 i 31 de maig.

El Seven-3 sesrovirenc lluitarà 
pel títol de la Lliga Catalana

Bernat Guàrdia guanya el  Descens 
de Sant Andreu de la Barca 

Sant Andreu de la Bar-
ca va acollir la vint-i-
dosena edició del Gran 

Premi Rockshox-Gran Premi 
Diputació de Barcelona, una 
competició que va obrir 
l’Open d’Espanya 2015 i va 
aplegar uns 350 descenders. 
Bernat Guardia es va impo-
sar, per quarta vegada con-
secutiva en la categoria elit, 
amb un temps d’1’45’’874. 
El quatre vegades campió 
d’Espanya va superar en 

menys d’un segon al vigent 
campió nacional, el gallec 
Antonio Ferreiro (1’46’’835). 
Va completar el podi el 
campió del món, Hart amb 
un registre d’1’48’’762. A les 
altres categories els guan-
yadors van ser Álex Ma-
rín (júnior), Ferran Padilla 
(cadet), Victoria Giménez 
(femenina), Carles Barcons 
(màster 40), David Vázquez 
(màster 30) i Elías Joaquín 
Fructuoso (màster 50). 

S’inauguren nous equipaments 
esportius a Martorell

El Complex Esportiu To-
rrent de Llops de Mar-
torell compta, a partir 

d’ara, amb dos nous camps 
de futbol 7. S’ubiquen en 
uns terrenys annexes a 
l’actual equipament espor-
tiu i tenen una superfície de 
5.420 m2. Les obres han per-
mès, alhora, fer una reorde-

nació dels espais. En l'edifici 
principal s'han construït vuit 
nous vestidors i s’ha ampliat 
la capacitat del bar i dels 
despatxos en les entitats. 
En les obres també s’han fet 
millores en la superfície de 
la pista d’atletisme i s’ha re-
novat la gespa artificial d’un 
dels camps de futbol.

Obertes les inscripcions per a la 
V Cursa Solidària d’Esplugues 

Ja s’han obert les inscrip-
cions per participar en 
la Cursa Solidària Ciutat 

d’Esplugues-Hospital Sant 
Joan de Déu, que enguany 
arriba a la cinquena edició. I 
aquest cop, l’esdeveniment 
serà encara més solidari 
i inclusiu. En primer lloc, 
l’Ajuntament d’Esplugues, 
organitzador de la cursa, està 
treballant en noves accions 

de suport al programa Hos-
pital Amic de l’Hospital Sant 
Joan de Déu, al qual es des-
tina la recaptació d’aquesta 
iniciativa per contribuir a mi-
llorar i normalitzar l’estada 
dels infants en aquest cen-
tre. Entre d’altres, els guan-
yadors rebran amb el seu 
trofeu una polsera “cande-
la”, realitzada per nens i ne-
nes ingressats a l’hospital. 

CORNELLÀ DE LLOBREGAT

Unes 14.000 persones van visitar 
la 16a Mediterranean Diving

Del 6 al 8 de març es va 
celebrar a la Fira de 
Cornellà el 16è Saló de 

la Immersió. El Mediterra-
nean Diving va convertir-se, 
una vegada més, en punt 
de trobada i en el millor 
aparador de busseig i de les 
activitats subaquàtiques.  
Durant els tres dies un cen-
tenar d'expositors van om-
plir 8.000 metres quadrats 
d’espai, i van visitar el Saló 
unes 14.000 persones. A 
més un centenar de bap-
tismes d'immersió es van 
realitzar a menors d'entre 8 
i 12 anys. Tot plegat ha posat 
de manifest la voluntat, tant 
per part del públic, com dels 
representants dels centres 

de busseig, fabricants, agèn-
cies de viatges, botigues 
especialitzades, marques 
o distribuïdors de tornar a 
trobar-se l’any 2016.
Els equips d'última genera-
ció, la recerca d'ofertes per 

vacances amb el busseig 
com a activitat estrella i les 
demostracions en la pisci-
na del recinte, han estat els 
principals reclams en aques-
ta edició. A més, també es va 
presentar el Festival Mima 

2015 d’Imatge Subaquàtica, 
tot un referent en el sector. 

Homenatge
D’altra banda, l’Associació 
Espanyola de la Història del 
Busseig (l’HDSES) va lliurar 
Eduard Admetlla, barceloní 
de 91 anys, el primer Premi 
Buzo de Honor, un guardó 
que distingeix a aquelles 
persones per la seva dilata-
da labor a favor de les activi-
tats subaquàtiques. Aquest 
bussejador és una llegenda 
viva del submarinisme. In-
ventor d’equips estanca per 
a càmeres subaquàtiques i 
cineasta submarí creador de 
diverses sèries per a televi-
sió i autor de cinc llibres. 

SANT BOI DE LLOBREGAT

Pau i Marc Gasol protagonitzen el 
salt inicial de l’All Star Game 2015 
Els dos germans santboians van participar en una de les cites més 
importants que es fa a l'any en el bàsquet americà i mundial

Pau i Marc Gasol es van 
convertir en els primers 
germans de la història 

en jugar com a titulars un 
All Star 2015 de l’NBA. El 15 
de febrer de 2015 serà recor-
dat durant molts anys per 
l’esport català i espanyol. El 
mític parquet del Madison 
Square Garden de Nova York 
va ser l’escenari de somni on 
es van donar cita els millors 
jugadors del món. Un esde-
veniment esportiu anual que 
va aplegar més de 17.000 
persones. No van faltar els 
dos santboiants, escollits per 

participar en un dels grans 
esdeveniments esportius 
tant als Estats Units com a 
la resta del món, per votació 

popular. Els baixllobregatins 
continuen fent història en 
el món del bàsquet. Precisa-
ment van ser els encarregats 

de fer el ja inoblidable salt 
inicial d’un partit que va fi-
nalitzar amb la victòria de 
l’equip de l’Oest davant l’Est 
per 163 a 158 (36-47, 46-36, 
40-39 i 36-41). En Pau Gasol 
(Chicago Bull, conferència 
est), que participava per 
cinquena vegada en un All 
Star, va signar un doble-
doble, amb 10 punts i 12 
rebots, mentre que en Marc 
Gasol (Memphis Grizzlies, 
conferència oest), en la 
seva segona participació, 
va aconseguir 6 punts i va 
capturar 10 rebots. 

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

L’atleta Maria 
Vasco es passa
a la marató

La viladecanenca va 
participar a la Zurich 
Marató Barcelona

Tir Arc Olesa 
celebra el 
30è aniversari

Estrenarà nova samarreta 
i logo, i edita un llibre 
commemoratiu

El CBS Sant Boi 
guanya la 
IV Gavà Cup 

Es va imposar a la 
final al Rivas 
Vaciamadrid per 4 a 1

Al voltant de les 400 perso-
nes van assistir a l'Auditori 
del Consell Català de 
l'Esport (CCE) d’Esplugues 
de Llobregat a la presen-

tació oficial dels equips 
de competició i Escola de 
Ciclisme del Club Ciclis-
ta Sant Boi. Aquest any 
compta amb un total de 
setanta-cinc corredors, di-
vidits en diferents catego-

ries: 45 infantils, 11 cadets 
i 18 júniors. D’altra banda, 
Rubén Peris, president de 
la Volta Ciclista a Catalun-
ya, va anunciar que aquest 
any, coincidint amb la pre-
sentació de la Volta a Cata-

lunya el pròxim 16 de març, 
que l’organització lliurarà 
la Medalla d'Honor al Club 
Ciclista Sant Boi per la seva 
tasca amb el ciclisme de 
base i pel 50è aniversari 
que celebra aquest 2015.

Ciclisme

Un centenar d’expositors van participar en l’edició d’enguany 
del Saló de la Immersió que va tornar a ser el millor aparador del 
busseig a nivell nacional i de les activitats subaquàtiques
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Èxit del 2n Open BTT i Kids  
Cup a Sant Vicenç dels Horts 

Més de 300 partici-
pants distribuïts en 
diferents categories 

van prendre part a la primera 
prova puntuable per l’Open 
Barcelona de BTT i la prime-
ra Kids Cup Barcelona, com-
peticions de la Federació 
Catalana de Ciclisme, orga-
nitzada per la Penya Ciclista 
Bons Amics. La Kids-Cup és 

una competició adreçada a 
les categories principiants, 
aleví i infantil. L’Open Pro-
vincial BTT-BCN, que dispu-
ten les categories cadet, elit, 
sots 23 i màster 30, 40 i 50, va 
transcórrer per un paratge 
verd amb el 80% de corriols 
i trialeres per un circuit de 6 
quilòmetres i 338 metres po-
sitius per volta.

EL PRAT DE LLOBREGAT

Diana Vázquez i Fran Martos, 
millors esportistes del 2014 
El Cèntric Espai Cultural va acollir la 29a Nit de l’Esport on es van 
lliurar els premis als més destacats de la temporada anterior

El Cèntric Espai Cultural va 
acollir la 29a edició de la 
Nit de l'Esport, on es van 

lliurar els premis a les persones 
i entitats locals que han des-
tacat pels èxits assolits o per 
la promoció que han fet de 
l'esport durant la temporada 
2013-2014. Les modalitats que 
van rebre un reconeixement 
van ser les següents: Millor 
AMPA o Centre educatiu en la 
promoció de l'esport (AMPA 
Escola Jacint Verdaguer), Mi-
llor entitat esportiva en la 
promoció de l'esport (AE Delta 
Prat), Millor equip participant 
en JJEE (conjunt Prebenjami 
B del CE Rítmica Prat), Millor 
esportista participant en Jocs 
Escolars (Ainhoa Rojas Vera), 

Millor esportista amb disca-
pacitat física i/o sensorial (Vic-
tor Villanueva Garrido), Millor 
esportista amb discapacitat 
intel·lectual (Susana Cáceres 
Membrado), Millor tècnic 
esportiu (equip tècnic del 
Sènior A del CB Prat), Millor 
equip federat (CB Prat-Joven-
tut Sènior A), Millor esportis-
ta masculí menor de 16 anys 
(Aleix Carrasco Prieto), Millor 
esportista femení menor de 
16 anys (Tàbata Cano Vegas), 
Millor esportista masculí (Fran-
cisco Javier Martos Espigares) 
i Millor esportista femenina 
(Diana Vázquez Vallès).

D’altra banda es van lliurar 
també els premis Qualitat Es-

cola Esportiva Prat que van 
ser per Associació Esportiva 
Bàsquet Pratenc, Associació 
Esportiva Delta Prat, Asso-
ciació Esportiva Karate Prat, 
Associació Esportiva Para, As-
sociació Gimnàstica Rítmica 
Ribera Baixa, Club Deportivo 

Fran Martín, Club Escola Rít-
mica Prat, Club Esportiu Rít-
mica Pratenc, Club de Futbol 
Atlètic Prat, Club Patí Cobra 
Prat, Club Patí Delta Prat i Prat 
Actiu. D’altra banda, el premi 
“Periódico Delta Llobregat” va 
ser per l’atleta Josep Marín. 

L’associació Chromo 22 de Begues 
va organitzar un Open de pesca 

El passat dissabte 14 
de març, l’associació 
Chromo 22 va orga-

nitzar la primera edició de 
l’Open Surf Casting. Una 
competició de pesca en 
costa que es va celebrar a 
la platja de Castelldefels. 
Unes 200 persones van 

participar a l’Open entre 
les quals hi va haver cam-
pions estatals. L’objectiu 
de l’entitat va ser recaptar 
fons per a la investigació 
de la neurofibromatosi ti-
pus 2 (NF2), una malaltia 
degenerativa que afecta, 
sobretot, gent jove. 

Més de 2.200 partici-
pants van prendre 
part en la Mitja Marató 

Gavà-Castelldefels-Gavà, que 
enguany va arribar a la seva 
vintena edició. La competició 
es va dividir en tres modalitats: 
La Mitja, la de 10 Quilòmetres 
i la de 5 km (reservada només 
per a dones). Una altra parti-
cularitat de la prova va ser la 
seva vessant solidària, ja que 
coincidint amb el Dia Mundial 
de les Malalties Minoritàries es 
va voler estar al costat de les 
famílies que ho pateixen. La 
cursa va discórrer pels nuclis 
urbans de Gavà i Castelldefels.

A la Mitja, el guanyador de 
la prova va ser David Guia-
met (Jarribu), amb un temps 
d’1h12’56’’, seguit de Roger 
Casas (TBOT, 1h13’39’’) i el ma-
rroquí Lahcen Harbil (UA Te-
rrassa, 1h13’45’’), segon i tercer 
respectivament. A la categoria 
femenina, la primera classifica-
da va ser l’etíop Degitu Jebesa, 
amb un registre d’1h22’28’’. 
En segon lloc va acabar Jamie 
Bookwalter (1h26’06’’), i en ter-
cer Nadia Solana (1h29’19’’). 

D’altra banda, a la cursa dels 
5 Quilòmetres, on només van 
participar noies, la primera 
classificada va ser la ucraï-

nesa Inna Lebedieva (CA La 
Sansi), amb un temps de 
18’22’’, seguida d’Albada Blay 
(Slop.cat Sabadell, 18’51’’) i 
Patricia Fernanden (Amics 
Running Barberà, 2’12’’). 

I finalment, a la prova dels 10 
Quilòmetres, a la categoria 
masculina, el guanyador va 
ser Benito Ojeda (CAIE) amb 
32’32’’. Iván Mañer (Cornellà 
Atlètic, 32’38’’) i Abderrazak 
Samaqui Ait ( CA Vilafranca, 
32’43’’) van finalitzar en segon 
i tercer lloc respectivament. I 
a la categoria femenina, la pri-
mera classificada fou Montse 

Aranda (La Bolsa del Corre-
dor-Sport, 40’38’’), seguida de 
María José Gajete (Sant Boi, 
40’53’’) i Maria Ruiz (41’03’’). 

GAVÀ/CASTELLDEFELS

Guiamet i Jebesa guanyen la 20a Mitja 
Marató Gavà-Castelldefels-Gavà 
Inna Lebedieva es va imposar en la cursa dels 5 Quilòmetres, mentre 
que Benito Ojeda i Montse Aranda van ser els primers en la dels 10 Km

La nedadora del Club 
Natació Martorell, Nú-
ria Marquès, ha estat 

una de les protagonistes 
en el Campionat d’Espanya 
per autonomies de natació 
adaptada que es va celebrar 
a Alarcón. La castellvinenca 
va aconseguir un total de 

set medalles, quatre d’or 
(400 lliures, 100 esquena, 
4×100 lliures i 4×100 estils) i 
tres d’argent (100 papallona, 
100 lliures i 200 estils). Amb 
aquests números, la presèn-
cia de la nedadora del CN 
Martorell als Mundials de 
Glasgow és més a prop.

Núria Marquès assoleix set   
medalles en els Nacionals 

Èxit de l’entitat baixllo-
bregatina a la Copa 
Catalana de clubs. El 

Club Natació Sant Feliu, 
que fins ara militava a la 
Segona Catalana, va assolir 
l’ascens i la pròxima tem-
porada estarà a Primera. 
Allà es trobarà els millors 
clubs catalans, entre els 

quals el vigent campió de 
la categoria, el CN Sant 
Andreu. D’altra banda, la 
segona edició de la Cursa 
de la Dona va aplegar 350 
persones, 230 inscrites ofi-
cialment i la resta gent que 
va completar el recorregut 
de cinc quilòmetres, mal-
grat no disposar de dorsal. 

Ascens de categoria de la natació 
i cursa atlètica a Sant Feliu 

Un centenar d’equips van 
participar en la VII Duatló del 

Prat-Valbuena 2015 per equips 
elit. El CN Prat Distance Triatló, 
en la categoria masculina, i el 

CN Vic-Etb, en la femenina, es 
van proclamar campions de 
Catalunya d’aquesta modalitat. 

La competició va tenir el punt 
de sortida al Parc Nou de la 
localitat baixllobregatina. 

Duatló

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es
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El Projecte Softball 
Gavanenc es va proclamar 

campió de la Divisió 
d’Honor del Campionat 
de Catalunya. D’altra 
banda, Alba García, del 

club Gavà Freestyle i de 
l'equip In-Gravity, ha 
començat a preparar-se 
per aconseguir el títol de 

campiona d'Espanya per 
tercer any consecutiu. 
Durant el 2014, va ser 
quarta a l’Europeu. 

Softbol i freestily
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